

Shinkin ဘဏ်သုံးစွဲသူများသို့

"သုံးစွဲသူများ၏အချက်အလက်များ" ကို ပုံမှန်စစ်ဆေးခြင်းနှင့်ပတ်သက်၍ နားလည်မှုဖြင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ပေးပါရန်မေတ္တာရပ်ခံချက်

-ငွေကြေးခဝါချခြင်းနှင့် အကြမ်းဖက်သမားများအား ငွေကြေးထောက်ပံ့ခြင်းကိုတိုက်ဖျက်ရန် ကျွန်ုပ်တို့ကို ကူညီဆောင်ရွက်ပေးပါ-

လတ်တလောနှစ်များတွင်၊ ငွေကြေးခဝါချခြင်းနှင့် အကြမ်းဖက်မှုများအတွက် ငွေကြေးထောက်ပံ့ခြင်းကို တိုက်ဖျက်ရန် အရေးကြီးမှုသည် နိုင်ငံတကာလူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်းတွင် မြင့်တက်လာလျှက်ရှိပါသည်။ ၎င်းအပြင် ပြည်တွင်းတွင် လည်း ဘဏ်အကောင့်များကိုအလွဲသုံးစားပြုလုပ်ထားသည့် ထူးခြားသော လိမ်လည်မှုများကဲ့သို့သော ငွေကြေးဆိုင်ရာ ရာဇဝတ် မှုများပေါ်ပေါက်နေပါသည်။

ငွေကြေးဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများသည် ဤကဲ့သို့သော ရာဇဝတ်မှုကျူးလွန်သည့် အပြုအမူများကို တားဆီးကာ သုံးစွဲသူများအနေဖြင့်စိတ်ချပြီး အန္တရာယ်ကင်းစွာအသုံးပြုနိုင်စေရန် ၊ တရားမဝင်သောနည်းလမ်းဖြင့် လွှဲပြောင်းမှု တားဆီးကာကွယ်ရေး ဥပဒေနှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှုအေဂျင်စီ၏ "ငွေကြေးခဝါချမှုနှင့် အကြမ်းဖက်ခြင်း အတွက် ငွေကြေးထောက်ပံ့မှုကို တိုက်ဖျက်ခြင်းဆိုင်ရာ လမ်းညွှန်ချက်များ" ပေါ်တွင် အခြေခံ၍ အမျိုးမျိုးသော စီမံချက်များကို ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ထိုစီမံချက်များ၏ တစ်စိတ်တစ်ပိုင်းအနေဖြင့်၊ Shinkin ဘဏ်များအပါအဝင် ငွေကြေးဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းများသည် လက်ရှိ သုံးစွဲနေသူများ၏အချက်အလက်များကို ပုံမှန်စစ်ဆေးရန်လုပ်ဆောင်ခြင်း (※) နှင့်ပတ်သက်၍ ၎င်းတို့၏ သတ်မှတ်ထားသော နည်းလမ်းများအတိုင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိနေပါသည်။

(※) လက်ရှိသုံးစွဲနေသူများအား သုံးစွဲမှုအချက်အလက်များနှင့်အခြေအနေများအပေါ်မူတည်၍ သုံးစွဲသူများ၏သတင်း အချက်အလက်နှင့်အသုံးပြုမှု ရည်ရွယ်ချက်များကို ပုံမှန်စစ်ဆေးရန်။

ဤ ကဲ့သို့သော လုပ်နည်းဖြင့် သုံးစွဲသူ တစ်ဦးစီ၏ အချက်အလက်များကို ပုံမှန်စစ်ဆေးခြင်းသည် တရားမဝင်အဖွဲ့အစည်း များနှင့် အကြမ်းဖက်အဖွဲ့အစည်းများက ဥပဒေကိုလိုက်နာ၍ သုံးစွဲနေသူများအကြားဝင်၍ သတိမမူမိအောင် ငွေကြေးဆိုင်ရာ အဖွဲ့အစည်းများကိုအသုံးပြုခြင်း၊ ဘဏ်အကောင့်ပိုင်ရှင်အဖြစ် ဟန်ဆောင်၍ ဘဏ်အကောင့်ကို အသုံးပြုခြင်းများကို တားဆီးကာကွယ်ရန်နှင့် ငွေကြေးဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းကို အသုံးပြုနေသူများက စိတ်ချပြီး အန္တရာယ်ကင်းစွာအသုံးပြုနိုင်ရန် စီမံဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

သုံးစွဲသူများအနေနှင့် ဤကဲ့သို့သော စီမံဆောင်ရွက်မှုများကို နားလည်သဘောပေါက်ကာ Shinkin ဘဏ်များတွင်ရှိသော "သုံးစွဲသူများ၏အချက်အလက်များ" နှင့်ပတ်သက်၍ ပုံမှန်စစ်ဆေးမှုဆိုင်ရာတောင်းဆိုမှုများနှင့် ပတ်သက်၍ပူးပေါင်း ဆောင်ရွက်ပေးပါရန်မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။

လတ်တလောတွင် အမျိုးမျိုးသော နည်းလမ်းများဖြင့် သုံးစွဲသူများ၏အချက်အလက်များကို ရယူရန် ကြိုးစားခြင်းများ ဖြစ်ပေါ်နေသည့်အတွက်၊ အကယ်၍ သံသယဖြစ်ဖွယ် တောင်းဆိုချက်များလက်ခံရရှိပါက သင်အသုံးပြုနေသည့် ဤ Shinkin ဘဏ်ခွဲထံသို့ ဆက်သွယ်ပေးပါရန်မေတ္တာရပ်ခံအပ်ပါသည်။